
Referat fra bestyrelsesmøde fredag, den 26. september 2008, kl. 19.30 – 23.30
 
Til stede:    Lone Rasch, Karen Damgaard, Rune Fisker, Jens Karstoft, Helle Hjorth
                    Johannesen, Birgitte Svolgaard, Michael Bachmann samt Hanne Nellemann
Afbud:         John Hjarbæk, Henrik Torp Madsen, Finn Rasmussen
 
 
Dagsorden:
1.      Valg af ordstyrer og referent
2.      Godkendelse af dagsorden
3.      Godkendelse af sidste referat (02.06.08)
4.      Evaluering af kursus 26.09.08
5.      Kandidater til rejselegat 2009
6.      Udarbejdelse af program og kursusform for årsmøde 2009
7.      Forskningsindsats – lokalt og mere vidtgående multicentrisk
8.      Foredrags- undervisningsbehov og muligheder (realistiske bud fra DFOR) ved Nordisk Kongres, der er forslag om tre hele

formiddage til onkologisk billeddiagnostik
9.      Fremtidig bestyrelse – antal, arbejdsopgaver etc.
10.   Evt.
 
Ad 1
Ordstyrer:    Karen Damgaard
Referent:      Hanne Nellemann
 
Ad 2
Dagsorden godkendt uden kommentarer.
 
Ad 3
Sidste referat godkendt.
 
Ad 4
Efterårskurset 26.09.08 forløb fint. Der var gode emner, og samtlige indlæg var af høj kvalitet.
I alt 60 deltagere.
 
Ad 5
Kandidater til foreningens rejselegat 2009 udpeges af bestyrelsen. Det indeholder som tidligere
Betalt kursusafgift samt rejse og hotel til deltagelse i ICIS mødet 2009. Forslag til kandidat bedes indsendt til
formanden inden 4 uger.
 
Ad 6
Der afholdes Nordisk Kongres i København 10. – 12. juni 2009. Michael Bachmann foreslår, at Dansk Forening for
Onkoradiologi deltager med to sektioner per dag af 1½ times varighed, dvs. således i alt seks sektioner i
onkoradiologi. Der planlægges indslag i: pancreas-cancer. PET-CT,  status. Sundhedsstyrelsens nationale
kræftudredning, status. RECIST/tumor respons-evaluering. CCU samt ukendt primær tumor.
Idet forberedelserne af alle disse indlæg til Nordisk Kongres anses for meget tidskrævende, er der fortsat lidt
usikkerhed om, hvorvidt det vil være muligt at afholde årsmøde 2009 for Dansk Forening for Onkoradiologi.
Beslutning herom tages senere.
 
Ad 7
Michael Bachmann ønsker projekter på tværs af landet – meget gerne multicenter undersøgelser med ph.d.-
studerende. Forslag til sådanne tilbagemeldes til Michael.
 
Ad 8
Se punkt 6.
I øvrigt vil årsmødet 2010 samtidig være 10-års jubilæum for foreningen, hvilket vi ser frem til.
 
Ad 9
Næste generalforsamling med valg af ny bestyrelse 2009 – dato følger senere.
 
Næste bestyrelsesmøde er planlagt til 20. november 2008 i København, kl. 12.00  hos Lone Rasch, Herlev Sygehus.
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